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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 27. 4. 2022 o 16:30    
v klube dôchodcov v Istebníku. 

 

Prítomní poslanci: Bc. Tomáš Vaňo, Martin Barčák,  
Neprítomní ospravedlnení: Mgr. Ing., Josef Kolář, Marcel Meravý, 
Neprítomní neospravedlnení: Ing. Mgr. Juraj Štilicha, 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
MsP:   Igor Zajaček                                                                                                                                   
 
 

Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Bc. Tomáš Vaňo, predseda VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, 
že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní 2 členovia. Neúčasť pána Kolářa a Meravého je ospravedlnená. 
 

 

Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 
 

Odpovede na požiadavky zo zasadnutia VMČ konaného dňa 30. 3. 2022 sú zverejnené na stránke mesta 
Trenčín. 
 

 
1221/2022 Pán Breznický - Ďakujeme za úpravu Zlatovskej kyselky. Ale cesta na kyselku je strašne rozbitá, nedá sa 
tam pomaly ani jazdiť na bicykli. Má mesto možnosť zabezpečiť jej úpravu?        

odpoveď: 
MHSL - Prístupovú cestu ku kyselke nemá mesto v správe, preto nemôže na nej prevádzať akékoľvek 

opravy. 
 
1222/2022 Pán Ševčík -  Novela zákona umožňuje mestskej polícii meranie rýchlosti. Neuvažuje so zavedením 
merania rýchlosti MsP aj v Trenčíne?               

odpoveď: 
MsP - Mestská polícia, v súčasnej dobe, vzhľadom k personálnym kapacitám, neuvažuje nad 

zavedením merania rýchlosti. Túto kompetenciu vykonáva Policajný zbor SR. 
 
1223/2022 Pán Ševčík -  Môže podľa PUM pokračovať prebiehajúca bytová výstavba na Zámostí v súlade s 
územným plánom bez zmeny dopravnej infraštruktúry? Doprava je z dôsledku výstavby čoraz hustejšia.                 

odpoveď: 
UUP - Vzhľadom k tomu, že pán Ševčík bližšie nešpecifikuje, o ktorú aktuálne realizovanú výstavbu v 

lokalite Zámostie ide, je možné z hľadiska ÚÚP konštatovať súlad s platným ÚPN mesta a jeho regulatívmi a 
súlad s dopravnými predpismi a príslušnými STN, nakoľko k projektovým dokumentáciám sa vyjadruje aj 
Útvar mobility. 
 ÚM - Výstavba pokračovať môže. Každý väčší stavebník (netýka sa napríklad individuálnej výstavby 
rodinného domu, výstavby garáže a pod.)  predkladá dopravno-kapacitné posúdenie pripravovanej výstavby, 
na základe ktorého sa stavba buď povolí, nepovolí alebo sa predpíšu opatrenia na zvýšenie dopravnej 
kapacity. 
 
 

Požiadavky občanov a poslancov. 
 
1299/2022 - Združenie občanov Istebníka a Orechového časti mesta Trenčín (Rožník)  - Týmto vás žiadame o 
povolenie využívať nebytové priestory v KS Istebník - vestibul na prízemí a kanceláriu na medziposchodí v 
pracovných dňoch a cez víkendy vo voľných termínoch využívania priestorov pre voľnočasové aktivity občianskeho 
združenia.        

Naše občianske združenie začalo robiť viac aktivít pre mládež a deti. Naše združenie dalo požiadavku na využitie 
voľných priestorov pre svoje aktivity. Z mesta sme dostali odpoveď, že sa táto vec musí riešiť komplexne čo sa týka 
správy alebo užívania priestorov. My sme žiadali o dva priestory – miestnosť bývalého rozhlasu a priestor vestibulu. 
Týmto žiadame, aby ste sa kompetentných spýtali, či sa s užívaním týchto priestorov dá uvažovať.           
 
1300/2022 - VMČ - požadujeme zabezpečenie montáže žalúzií do vestibulu Kultúrneho domu v Istebníku. 
 

1301/2022 - Pán Jánsky - požaduje dokončenie slepej časti ulice Jahodová. Hovorilo sa, že na Jahodovej sa ušetrili 
peniaze, ktoré sa použijú na jej dokončenie. Je to 20 ročný problém, sú tam postavené chalupy, nikto to nerieši.   
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1302/2022 - Pán Rožník - požaduje informáciu, v akom stave je investičná akcia "Chodník Istebnícka". Zároveň 
odporúča, aby sa mesto zaujímalo o odkúpenie RD na p.č. 371 k.ú. Istebník, majiteľ je v konkurze, teraz je ideálny 
priestor na jeho odkúpenie mestom v súvislosti s touto investičnou akciou. Projekt je hotový. 
Pán Vaňo – Chodník na Istebníckej sa bude realizovať v najbližšom období, bol tam problém s odkúpením časti 
súkromného pozemku. Tento problém je vyriešený, máme na to financie, cena realizácie sa zvýšila. Dnes je táto vec 
na rokovaní finančnej a majetkovej komisie. V letných mesiacoch by mala začať realizácia, chceme ju ukončiť ešte 
tento rok. Prípravné procesy prebehli. V prvej etape by mal viesť po pálenici, neskôr až do Horného Orechového. 
Realizácii by už nemalo brániť nič.  
Pán Rožník – Na Istebníckej je jediná zlá zákruta, ktorá nie je vyriešená. Navrhujem odkúpenie tejto nehnuteľnosti, aby 
bol plnohodnotný chodník vedený po jednej strane cesty.   
Pán Barčák – Tento problém je v procese riešenia, trvá to rok a bude to trvať minimálne ďalší rok. V prípade exekúcie 
je štát a mesto vždy prvé.   
 
1303/2022 - Pán Rožník - v akom stave je sprevádzkovanie miestneho rozhlasu v Istebníku a Orechovom? Aké sú s 
mestským rozhlasom skúsenosti v iných častiach Zámostia? 
Chcel by som počuť váš názor, či má zmysel aktivizovať sa pri obnovení funkčnosti obecného rozhlasu v Istebníku 
a Orechovom. 
Pán Barčák – Vidíme to 50na50. Tí čo sme na to boli zvyknutí, nám to nevadilo, vnímali sme to do určitej miery ako 
kolorit. V Zlatovciach sme to zažili, keď sme pri dopĺňaní a výmene nefunkčných častí dostali petíciu, že tam mestský 
rozhlas ľudia nechcú. Realita je taká, že pri rozhodovaní o pár eur na rekonštrukciu a sfunkčnenie rozhlasu nám to 
poslanci za Juh zhodili zo stola, nakoľko na Juhu mestský rozhlas nemajú.  
V Zlatovciach sme rozhlas zatiaľ neriešili, lebo vzhľadom na skutočnosť, čo sa udialo s financiami máme Zlatovce čo 
sa týka rozhlasu nedovybavené, ani sa o to nepokúšame, lebo všetky financie okrem kľúčových investičných akcií boli 
škrtnuté a zrušené, lebo to ide na energie do škôl, úradov domov sociálnych služieb. Rozpočet musí byť absolútne 
prekopaný.      
 
1304/2022 - Občania - požadujeme zachovanie priestorov pre dôchodcov a vytvorenie priestorových možností pre 
ostatné záujmové krúžky v rámci KD v Istebníku. 
Pani Čerešňová – dostala sa k nám informácia, že mesto chce túto miestnosť klubu dôchodcov vyčleniť pre škôlku. 
V tomto kultúrnom dome v pivnici kedysi pôsobil zväz žien, organizovali sa tu rôzne aktivity, teraz nám túto miestnosť 
chcete vziať. Včera sme tu mali výročnú schôdzu, preberali sme si tu aj bežné záhradkárske veci. Tento jediný 
priestor nám chcete vziať? Kultúrny dom v Istebníku si ľudia postavili sami. Tu existovala aj spolupráca so škôlkou za 
bývalej riaditeľky, upratovali sme napríklad aj priestory škôlky po maľovaní.  
Škôlka nech si to zabezpečuje niekde inde. Všetky podnikové škôlky sa zrušili. 
Pani Čerešňová ukázala album s fotkami z akcií obyvateľov v tejto miestnosti.       
Pán Vaňo – to, že sa predal objekt požiarnej zbrojnice na krčmu je nám ľúto, my dvaja sme hlasovali proti tomu. Bolo 
to vo volebnom období 2010-2014. Predaj nám zrušil veľa plánov, ktoré sme s tými priestormi mali.  
Túto miestnosť nikto brať nejde. Máme problém s o škôlkou a s nárastom počtu detí v tejto časti. Potrebujeme 
minimálne jednu triedu pre 25 detí, to ale neznamená, že berieme tento priestor. Budeme riešiť celý objekt bývalého 
Kultúrneho domu. Aj s primátorom sme sa zhodli, že po 12 rokoch je potrebné dokončiť aj priestory na poschodí. 
Nešírte fámy, že vás vyhadzujeme na ulicu. So škôlkou sa vysporiadame na budúci rok. Musíme sa na niečom 
zhodnúť a následne začať riešiť projekt.     
Na druhej strane je veľa nespokojných rodičov, všetky škôlky sú na tejto strane železnice, na Kvetnej škôlka nie je. 
Ale pri výstavbe na mieste futbalového štadióna, sa uvažuje so súkromnou škôlkou, rovnako ako v prípade 
Rezidencia Na Vinohrady pri Bille. 
Pán Jánsky – Prečo sa nevytvoria nové priestory pre škôlku v podkroví? 
Pán Matúš – Pôvodne to bol kultúrny dom a nie škôlka. Okrem toho tu nie je vyriešené parkovisko.  
Pani Hajná – v budove ODEVY mala byť pôvodne škôlka, urobili sa tam byty. Prečo sa neurobila najskôr škôlka?  
V Zlatovciach sa kultúrny dom ešte rozširoval, v Istebníku nemáme na kultúru žiaden priestor, potrebujeme sa ešte 
rozširovať. Chceme tu riešiť veľa aktivít, nemáme na to priestory. Niektorí mladí chodia na faru, tam je to ale malé 
a studené.     
Pán Vaňo – V Zlatovciach bola jedna sála s kuchyňou, priestor akusticky nevhodný, aktivity sa navzájom 
obmedzovali. V Zlatovciach sa objekt bude nazývať „Folklórny dom“, do nových priestorov sa bude sťahovať FS 
Nadšenci, Radosť, Seniorklub Družba, Komorný orchester mesta Trenčín, hudba Textilanka, v ďalších miestnostiach 
chceme organizovať vyučovanie hudobných nástrojov, spev, o čo bude záujem. Je pravda, že je tam vyriešené aj 
parkovanie na pozemku po Bratkovi, je tam aj pridaná hodnota – krásny park, kde sa dajú organizovať kultúrne 
podujatia aj v exteriéri. KD v Zlatovciach nie je od Istebníka až tak ďaleko, lebo napríklad kým sa priestory v Istebníku 
nevyriešia, hlavne pre mladých to do Zlatoviec nie je až tak ďaleko. Rozumiem tomu, že je škoda, že sa s týmito 
priestormi už 12 rokov nehýbe. Nezhodli sme sa ani s vedením mesta ale ani s občanmi sme sa nevedeli dohodnúť 
na tom, čo by tu malo byť v budúcnosti. Dnes je tu potreba riešenia. Priestory potrebujú aj deti, aj seniori. Verím, že si 
ešte tento rok nájdeme priestor na rozumný projekt a že sa do neho v krátkom čase aj pustíme. Miestnosť na 
poschodí by sa vám mohla hodiť ako telocvičňa, ale nikde nie je napísané, že by ju nemohla napríklad dopoludnia 
využívať aj škôlka.           
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Pán Barčák – K histórii. KD v tomto stave sme vybavovali ja s pánom Vaňom. Stihol sa dorobiť len tento spodok, do 
toho nie najšťastnejšie prišla pani Kaščáková so svojou koncepciou kultúry. Teraz aj pod takýmto tlakom konečne 
ideme urobiť druhý krok. Tento rok musíme rozhodnúť ako ďalej, aby sme na budúci rok nachystali financie. Škôlka 
bude tlačiť, čo je pochopiteľné, musíme tento tlak akceptovať, lebo musíme sa postarať aj o tých najmenších. V tejto 
chvíli sa s týmto priestorom nič nemení, takúto požiadavku sme na stole ani nemali. Najneskôr na jeseň musíme 
upresniť čo chceme a tento názor sa musí premietnuť do návrhu rozpočtu na budúci rok – financie na projekt. Určite 
nebudeme dohadovať niečo, čo sa tu nechce. Musí sa zvážiť napríklad aj podnet s využitím jestvujúceho podkrovia.     
Na ZŠ č.5 sme nadstavovali poschodie, vošlo sa tam 4-5 tried.  
Tu sa bavíme o hornom poschodí, kde môže byť spoločenská sála a zároveň telocvičňa.   
Pani Hajná – vy ste zväčšili KD v Zlatovciach a chcete ho poskytnúť cudzím. My nemáme priestory ani pre nás. 
Máme tu kopec skupín, aj v sobotu a nedeľu sem chodia matky s deťmi. Býva ich tu 50, ani sa sem nezmestia.      
 
1305/2022 - Pán Rožník - požadujeme vyčlenenie financií na prípravu a realizáciu ďalšej etapy rekonštrukcie KD v 
Istebníku. 
Priblížil históriu rekonštrukcie KD v Istebníku. V roku 2005 sa začalo pracovať s úvahou na rekonštrukciu, začala sa 
tvorivá práca. V 2006-2007 sa vypracovali projekty, vybavilo sa stavebné povolenie, potom v r. 2010 sa celá 
dokumentácia prepracovala na etapizáciu (3 etapy), nebol dostatok financií na celkovú rekonštrukciu objektu. V 2008-
9 sa vypracovala ideová štúdia na možnosti zväčšenia kapacity materskej škôlky. Táto preukázala optimálne riešenie 
nadstavby plnohodnotného poschodia. Využitie jestvujúceho podkrovia je nereálne pre akékoľvek aktivity.      
Čo sa týka parkovania – v rámci dokumentácie bola spracovaná aj úprava dvora škôlky. Vyšlo aj parkovisko aj detské 
ihrisko s pevnou plochou. Vyšlo tam 18-20 plnohodnotných parkovacích miest. Je to len o kompromisoch.  
Mám tu rozpísané aj etapy, ktoré boli v 2006-12 upravované, akým spôsobom bola etapizácia rozdelená. Mohlo by to 
pomôcť pri komunikácii a rozhodovaní o ďalších krokoch. Keď som sa zaujímal o aktivity EHMK, v rozpočte 
plánovanom na obnovu kultúrnych stredísk sa uvažuje s financiami, tieto neboli bližšie špecifikované. Ideálne by bolo, 
keby sa pri prerozdelení týchto financií počítalo aj s dokončením tohto KD. Naše občianske združenie vie pomôcť 
z hľadiska naplnenia aktivít, o ktorých sme sa predtým bavili. Navrhujeme, aby sa každé kultúrne stredisko 
špecializovalo na konkrétnu činnosť – napríklad pohybové, hudobné alebo dramatické aktivity. Tomu by sa mohli 
prispôsobiť konkrétne podmienky potrebné na ich činnosť.      
Je možné prepojenie škôlky, veľkej sály. Schodisko je na poschodí zrealizované, prepojenie tam kedysi už existovalo. 
Pohybové aktivity malých detí sú v porovnaní stavu pred 30 rokmi neskutočne zanedbané. Pokiaľ nebudú mať 
vytvorené podmienky, nezlepšia sa. Na chodbách alebo v triedach je to vždy náročné.      
 
1306/2022 - Pán Rožník - požaduje informáciu, v akom stave je prevod pozemkov na ul. M. Kišša pri železnici zo 
ŽSR na mesto? Na čo by v prípade ich prevodu boli využité? Je už vypracovaný konkrétny zámer? 
Pán Barčák – ŽSR v súčasnosti nepredávajú žiadne nehnuteľnosti v dotyku s traťou. Na Kamenci sme predpokladali 
nájom pozemkov od ŽSR, nakoniec sme ich museli kúpiť, čo nám spôsobilo dočasné pozastavenie prác. V tomto 
prípade z našej strany požiadavka na využitie pozemkov trvá. Na spôsob využitia pozemkov v Istebníku musí 
odpovedať hlavný architekt, je to jeho parketa.  
 
1307/2022 – Pani Hajná - požadujeme premiestnenie kontajnerov na sklo od Kultúrneho domu na Majerskú ulicu k 
ostatným kontajnerom. Je tam dosť miesta. 
Pri autobusovej zastávke sme mali kontajner na papier a kovy, premiestnili sa do rohu. Tam by sa mohli premiestniť aj 
kontajnery na sklo. Pri kosení robí v tráve rozbité sklo problémy. Prská to.      
 
1308/2022 – Pani Čerešňová, pani Urbanová - požadujeme pri zmene grafikonu MHD zohľadniť nasledujúce 
požiadavky: Z Istebníka a Orechového sa nedá ráno dostať k doktorovi v termíne vhodnom na odbery (najneskôr do 
8.30). 4 autobusy č.3 na smer Old Herold  idú priamo do mesta (gymnázium), ani jeden nejde k zdravotnému 
stredisku na Zlatovskej (Medikcentrum).  (viď príloha). 
Pani Čerešňová – od 6.36 do 7.46 idú 4 autobusy do mesta, ani jeden nejde k zdravotnému stredisku. 8.28 ide 13.-
ka 8.46 príde na Zlatovskú, čo už je neskoro, nakoľko do 8.30 musíte mať spravené odbery. Ak to chceme stihnúť, 
musíme použiť TAXI. Späť idem 17-kou do mesta ku gymnáziu, odtiaľ pešo k Trenčanu na 13.-ku a tou domov. To sa 
týka Orechového aj Istebníka.    

Pani Urbanová – nadväzujem rozhovor na tému MHD. 
Zmenami grafikonu dopravy sa úplne stratila starostlivosť o ľudí, pôvodná ambulancia je zatvorená, musíme chodiť do 
mesta alebo do Medikcentra.  
Pán Vaňo – Na útvare mobility pán Minárech má na starosti MHD, s ním by sa dal dohodnúť nový spoj na skúšobnú 
dobu napríklad na mesiac. Potom sa dá vyhodnotiť ich opodstatnenosť. Ak bude vyťažený, môže sa uvažovať o jeho 
ponechaní. Na Bratislavskej nám tiež nadávajú, že všetky autobusy jazdia cez Zlatovskú a nie po Bratislavskej. Tam 
ale zase jazdia prímestské spoje.      
Pán Jánsky – pred pandémiou sa vyhovárali, že je komunikácia v rekonštrukcii. Cesta aj s novými zastávkami je 
vybudovaná.   
 
Pani – Kedysi sa rozprávalo, že po starom železničnom moste bude viesť cesta do centra. Teraz je tam navrhnutá 
promenáda.  
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Pán Barčák – Oprava starého cestného mosta vyvolá výstavbu mosta z Ostrova do Orechového, čo by sa malo 
zrealizovať do 2026. Mal by slúžiť pre osobnú dopravu a autobusy.    
 
Pani Urbanová – TSK nie je schopný pre Zamarovce, Orechové a Istebník zabezpečiť ordináciu.  
Pán Vaňo – TSK by bol veľmi rád, keby mal k dispozícii lekára. Problém celého Slovenska je vo vysokom veku 
lekárov, tento problém sa časom ešte viac zväčší. Napríklad okrem Medikcentra nemáme za mostami detského 
lekára. V Detskom mestečku doktorka skončila. Bola dohodnutá doktorka z Popradu, bola si aj pozrieť priestory, 
nakoniec od toho odstúpila. MUDr. Chudý je zároveň aj neurológ, absolútne nestíha, pritom robí každý deň do večera. 
Keby sme mali k dispozícii doktora, nemali by sme s tým problém. V Detskom mestečku bol problém aj s 
nevyhovujúcim stavom areálu. Doktorka v Drietome skončila. Doktorovi v Melčiciach chodia deti zo Štvrtku, Ivanoviec, 
Kochanoviec, Melčíc, Chocholnej, Kostolnej, Drietomy a čiastočne aj zo Zámostia.           
Starí doktori dožijú, o pár rokov to bude ešte horšie.  
 
Pán Vaňo – o chvíľu máme stretnutie s občanmi na ulici Pod privádzačom. Počas pandémie nebolo možné sa 
stretávať, začali sme za ľuďmi každý týždeň chodiť. Od februára už tretí mesiac.    
Viacerí obyvatelia priľahlých ulíc nás oslovili, aby sme urobili definitívne riešenie dopravy hlavne zjednosmernením.    
Pán Barčák – Chceme to urobiť tak, že urobíme stretnutie, z každej ulice dvaja zástupcovia sa zúčastnia rokovania 
za účasti dopravného inžiniera. Dopravné riešenie predložené dopravným inžinierom budeme diskutovať. Malo by to 
byť definitívne riešenie, všetky ulice by mali byť pravdepodobne jednosmerné. Nerozhodneme o riešení bez diskusie 
s občanmi.  
Na záver sa k tejto téme uskutočnila búrlivá debata na tému zjednosmernenia ulíc a s tým súvisiacim 
parkovaním aut na ulici alebo na pozemku a v garáži.   

 
 
 Záver 

 
 

Na záver predseda VMČ Západ pán Tomáš Vaňo ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu  25. mája 2022. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 27. 4. 2022   
 
 
                                                                                              Bc. Tomáš Vaňo                                  
                                                                                           predseda  VMČ Západ                          
 


